
Online møde 
Raceledelsen for Curly  Coated Retriever , søndag den 8. september 2024 
 
Deltagere: Anja, Ingelise & Buggi 
 
 
Ad 1)  Orientering ved formanden  

Møde mellem DRK og Racer: UU genoptages i tidligere form, samarbejdsaftalen, 
godkendelse af dommeransøgninger, Agria-statistik, DRK’s hjemmeside opdateres 
kun teknisk den udskiftes ikke endnu, DKK’s udstillingsreglement, DRK’s 
generalforsamling i Odense bliver sandsynligvis i februar. 

 
Ad 2)  Orientering ved kasserer  

Intet at berette. 
 

Ad 3)  Curly World Seminar 2026  

Afventer Rasmus i forhold til CWS-bogen, i forhold til antal eksemplarer der skal 
trykkes og input fra deltagerlandene kan findes gennem den excelfil der ligger i CWS 
filmappen.  
 
Programmet skal godkendes på næste CWS-møde, så Anja kan sende det videre til 
RKU. Afventer næste CWS-møde. Anja sender en indbydelse ud til møde søndag d. 
27. oktober kl. 20. 

 
Anja og Linette har købt domæne til CWS. Der afventes hjælp til hjemmeside fra 
Annika. 
 
Besked sendt til RKU med datoer. 
 
Der er meldt ud at Feddet ikke kan bruges til jagtprøver i år til Curly-træffet pga. 
afføring fra får og terrænets udformning. Ole vil høre om der kan gøres noget for at 
forbedre forholdene. Hvis ikke skal der findes et andet nærliggende terræn.  
 
Afholdt: Curly-træf 2024 (Sjælland) 23.-25. august 

Det var en meget positiv oplevelse at regionen var hyret indtil at varetage mange af 

aktiviteterne. Det lettede mange ting. 
Det var godt og effektivt at holde arrangementet med Ches. Sekretær og 

udstillingsleder gjorde det godt. Lidt udfordrende med terrænskifte for søndagens 

prøver i sidste øjeblik. 

 

Næste gang skal der medbringes en PC, der kan bruges til udstillingen, da erfaringen 

blev statsejede pc’er ikke kan benyttes til formålet grundet sikkerhed. 
 

God stemning på træffet. 

 
En anden gang kan vi godt lave det sammen med Ches, selve køreplanen bør være 

bedre lavet, så der ikke skal tages så mange beslutninger på selve dagen. Dog virkede 

planlægningen god med: træning fredag, udstilling lørdag og prøver søndag. 

Økonomien bliver lagt i regnskab af Ches, afventes. 

 



Ad 4)  Planlagte arrangementer 
Hvalp i fokus ændres til Curly i fokus (Webinarer) 

Arbejdet forventes genoptaget foråret 2025. Der mangler nogen, der kan lave 

oplægget, da de oprindelige personer ikke har tid. Punktet tages derfor med på 

årsmødet, både i forhold til indhold og til, hvem der kunne være ansvarlige for 

afholdelse. 

 

Er der Curly -træf  i 2025? 

Umiddelbart anbefales det, at der er curly-træf igen i 2025. Det kan ikke holdes med 

Ches, da der var meget lille tilslutning fra Curly. Kan skyldes træffet blev afholdt 

weekenden før den normale træf-weekend. RKU har fået besked ift. Afholdelse d. 

30.-31. august. 
 

På næste møde i raceledelsen skal det fastlægges om træffet skal holdes i Jylland, 

sædvanen tro, eller på Feddet for at få mere erfaring med området. 

 

Supertidligt julearrangement, hygge med træning 

Søndag d. 17. november, HundesportsCenteret ved Aarhus. Detaljer følger. 

Fastlægges på næste møde. Oplæg: Ændres til jagtrelateret træning samt sjov 

lydighedstræning og fællesspisning.  

 

Der mangler et julearrangement på Sjælland. Der er skrevet på Facebook for at høre 

om der er nogen, der er interesseret i at afholde et arrangement. Der er ikke kommet 

noget feedback. 

 

Planlægning af  årsmøde 

Lokale: Mødelokale på Ulvehavevej 61, 7100 Vejle med plads til 18 med mulighed for 

hybridmøde i Vejle. Hybriddelen skal gøres klar på hjemmesiden, men deltager man 

online kan man ikke deltage i eventuelle afstemninger, Anja lægger det op.  

  

Raceledelsen afklarer om det kan blive lørdag d. 25. januar. Kl. 13. (Ingelise har dog 

ikke mulighed for at deltage) 

Linette modtager genvalg. Buggi modtager ikke genvalg. 

Punkter til eventuelt: Curly i fokus, webinar + forslag til arrangementer, der ikke 

nødvendigvis er relateret til jagt eller udstilling (og nogen, der gerne vil stå for det).  

Eller noget basic i forhold jagt, fra brugsprøven. 

Hvordan får vi ’fat i’ de curly-ejere, der ikke er medlem? Kun 39 medlemmer. 

Førstehjælp til hund bliver ikke til noget. Undersøges om der kan planlægges andet. 

 
Ad 5)  Materiale til retrieveren  

Næste blad har deadline 16. september og udkommer 22. oktober  

Her kan indlæg med julearrangement ilægges. + artikel fra Curly-træffet forsøges at 

få med, evt. med QR-kode eller link til filmklip (Anja) 

Buggi skriver oplæg om Canicross efter VM i oktober. 

  

Ad 6)  Eventuelt  
Hitliste skal opdateres, overleveres sandsynligvis fra Anja til Rasmus. Janne og Birthe 
har opdateret point til hitlisten. Ingelise efterspørger den nye pointliste ved Birthe.  



   
Næste møde 
24. november kl. 20, fokus: Curly-træf 2025 og årsmøde. 


